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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor számíthat Nagykanizsa a víziközmű 
szolgáltatás fenntartásához szükséges támogatásra az államtól?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Tavaly  novemberben az  Országgyűlésben azonnali  kérdés  formájában fordultam Önhöz,  ahol  a
víziközmű ágazat válságos helyzetével kapcsolatos aggályoknak adtam hangot. Felmerült ebben a
kérdésemben, valamint az Ön által adott válaszban is az, miszerint a kormány kényszer államosítást
hajtott végre az önkormányzati víziközmű infrastruktúra tekintetében.

Miniszterelnök úr a kérdésemre adott válaszában azon önkormányzatok helyzetével kapcsolatban,
amelyek nem voltak hajlandóak átadni a víziközmű vagyonukat az államnak, úgy fogalmazott:

„Ha átadják,  mert  nem tudják  működtetni,  akkor  átvesszük,  ha  nem tudják  vagy  nem akarják
átadni, akkor tartsák meg, de akkor teljes mértékű támogatásra nem tudunk ígéretet tenni, akkor
valamilyen  arányban  közösen  kell  viselnünk  az  önkormányzati  tulajdonban  maradt
víziközműveknek a terheit, hogy milyen arányban, arról pedig tárgyalások zajlanak. Minden olyan
önkormányzattal tárgyalunk, amely nem kívánja átadni a víziközműveit, viszont szeretné megtartani
és működtetni a jövőben.”

Az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

• Nagykanizsa mikor és milyen támogatásra számíthat a kormánytól a rezsiárak 
kompenzálása céljából? Lezajlottak már az Ön által ígért tárgyalások?

• Milyen mértékű támogatásra számíthat a város a víziközmű hálózat karbantartási és pótlási
munkálatainak elvégzéséhez?

• Mikor és milyen ütemezéssel kapja meg a város ezeket a támogatásokat és pontosan ki 
ennek a felelőse a kormányon belül?

Válaszát előre is köszönöm!

Üdvözlettel,



Dr. Keresztes László Lóránt
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